
 
Na ponos sibinjske škole učenici Vita, Barbara, Adrian  te Marko su sudjelovali na natjecanjima 

državne razine iz raznih područja. Da bi do toga došli, prvo su morali proći školsko te županijsko 

natjecanje na kojima su postigli najbolje  rezultate te se plasirali na prvo mjesto. Natjecanja su bila iz 

Tehničke kulture, Sigurno u prometu te Modelarskoj ligi. Sve to su uspjeli uz pomoć mentora – 

nastavnice Sunčice Dolovčak. Povodom toga smo s njima obavili intervju. 

Jeste  li se naporno pripremali za natjecanja? 

Adrian : „ Pripremao sam se dosta i bilo je naporno.“ 

Vita & Barbara: „ Itekako! “ 

Marko: „Za sva natjecanja se treba pripremati pa sam se ja tako pripremao za ovo dosta naporno.“ 

 Zašto ste se odlučili natjecati  baš na tom  području? 

Adrian: „ Najviše zato što volim to, a i da ubijem dosadu.“ 

Vita & Barbara: „ Nama je to jako zanimljivo i volimo to pa smo zbog toga odlučile upustiti  se u to.“ 

Marko: „ Smatram da je ovo nešto što mi najbolje  ide i leži i vjerovao  sam u sebe da mogu postići 

dobre rezultate.“  

Jeste li zadovoljni  postignutim rezultatom? 

Adrian: „ I jesam i nisam. Mogao sam bolje, ali jaka je konkurencija.“ 

Vita & Barbara: „Uvijek može bolje!“ 

Marko: „Itekako sam zadovoljan!“ 

Hoćete li i sljedeće godine sudjelovati na tim natjecanjima? 

Adrian: „Budući da nisam 2008. godište neću moći, ali svakako ću biti tu kao pomoć u tim 

natjecanjima.“ 

Vita & Barbara: „Ako budemo mogle, naravno da ćemo ići i vjerujemo da ćemo promijeniti par sitnica 

za bolji  uspjeh.“ 

Marko: „Najvjerojatnije  hoću.“  

 Koji dio natjecanja vam je bio najteži? 

Adrian: „ Teorija zbog  toga  što se najviše tražilo, ali ja sam svejedno imao najbolji rezultat.“ 

Vita & Barbara: „ Praktičan dio jer je to najpipaviji  dio. Puno lijepljenja, rezanja, dosta zaobljenih 

stvari koje treba točno odrezati pa stoga je taj dio bio najteži. 

Marko: „Praktičan dio. Radili smo ga 8 sati bez pauze, nismo smjeli izaći na toalet ili popiti vode. Taj 

rad je nosio najviše bodova pa nam je svima bilo bitno izraditi ga što bolje.“ 

 Hoće li ova natjecanja utjecati na vaš odabir srednje škole i budućnosti? 

Adrian: „ Ne znam još, nisam razmišljao o tome.“ 



Vita & Barbara: „ Ne znamo još, koliko se vidimo  u tome toliko i ne. Daleko je to.“ 

Marko: „ Planiram upisati Tehničku školu za računalnog tehničara, no baš u nečemu nalik ovom 

natjecanju i ne, ali vidjet ćemo što će se dogoditi u budućnosti.“  

Našim učenicima čestitamo te im  želimo još puno uspjeha u radu! 
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